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 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie słupków na ul. Ptasiej przy Stadionie Miejskim 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 uprzejmie proszę o podjęcie działań mających na celu przywrócenie możliwości wyjazdu z parkingu 
Stadionu Miejskiego po zakończeniu imprez masowych na dwa pasy ul. Ptasiej. Po ostatnich działaniach 
Miejskiego Inżyniera Ruchu na ul. Ptasiej, tuż za wyjazdem z parkingu ustawione zostały słupki oraz znak 
zwężające ulice do jednego pasa w kierunku ul. Bułgarskiej (wcześniej były tam tylko wymalowane pasy). 
Ustawienie w/w słupków nastąpiło bez konsultacji z Policją i z tego co wiem Komendant Miejski skierował 
już do Pana Prezydenta stosowne pismo. Oczywiście rozumiem kwestię bezpieczeństwa, jednakże 
zawężenie pasa poprzez ustawienie słupków na stałe powoduje, że po zakończeniu imprezy masowej ruch, 
który na wyjeździe z parkingu odbywa się dwoma pasami zwęża się do jednego pasa a to powoduje 
wydłużenie się czasu opuszczania parkingu i to znacznie. Zauważyć należy, że wcześniej, gdy na ul. Ptasiej 
były wyłącznie wymalowane pasy zawężające drogę policjanci kierujący ruchem mieli możliwość 
rozdzielania ruchu. Poniżej zdjęcia poglądowe. 

 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 
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